

Referat fra møte i styringsgruppen for prosjektet Framtidens opptak		
18.12.2023		
Møte	Møte nr. 5/2023	
Dato	18.12.2023	
Tid	Kl. 11:00-12:30	
Sted	Teams	
Medlemmer		
<i>Til stede</i>	Dag Hovdhaugen (HK-dir) Leder av styringsgruppen	Håkon Solberg (OsloMet)
	Camilla Sønstabø Thorkildsen (NMH)	Heidi Adolfsen (UiT)
	Hans Petter Fjæreide (Statnett)	Caroline Erviksæter (Studentrepresentant HVL)
	Hege Aarethun (VFLK)	
<i>Forfall</i>	Caroline Erviksæter (Studentrepresentant HVL)	
Sikt	Terje Mørland (Divisjonsdirektør for Utdanning og administrasjon)	
	Knut Erik Riiber (Prosjektleder)	
	Maria Kumle (Produktområdeleder)	
Andre		

Agenda

Sak	Tema	Sakstype
22/23	Godkjenning av agenda og referat	V-sak
23/23	Status fra prosjektet <ul style="list-style-type: none"> ○ Økonomi og framdrift ○ Risiko 	O-sak
24/23	Gjennomgang etter møte med KD	O-sak
25/23	Fortsette gjennomgang av gevinstrealiseringsplan og diskusjon om videre arbeid	O-sak
26/23	Møteplan våren 2024	V-sak
27/23	Eventuelt	

Sak	Tema	Sakstype
22/23	Godkjenning av agenda og referat	V-sak
	Agenda ble gjennomgått og det kom ingen innspill til referatet. Studentrepresentanten har ikke møtt de siste gangene, og Sikt følger det opp.	V-sak

	Vedtak: Innkallingen og agendaen godkjennes. Referatet godkjennes.	
23/23	Status fra prosjektet <ul style="list-style-type: none"> ○ Økonomi og framdrift ○ Risiko 	O-sak
	<p>Økonomi og framdrift: I 2023 har det i prosjektet blitt rapportert på timer. Det er i henhold til budsjett. Fra 2024 vil det rapporteres på leveranser istedet. På forrige møtet ble det snakket om at HK-dir skulle være representert i produkrådet. I etterkant har HK-dir og Sikt i samråd istedet opprettet et samarbeidsmøte mellom HK-dir/Samordna opptak og Sikt/Utdanning og Administrasjon/studieadministrasjon for å koordinere drift og forvaltning av Samordna opptak i tillegg til arbeidet med prosjektet.</p> <p>Risiko: Risikiene er stort sett uendret siden forrige møte. Risiko knyttet til prosjektadministrasjon er økt grunnet at 2 personer har gått ut av prosjektarbeidet. Etersom det foreløpig ikke finnes mer detaljerte leveranseplaner er det fremdeles ikke risiki knyttet til prosjektleveransene.</p>	
24/23	Gjennomgang etter møte med KD	O-sak
	<p>KD ønsker å følge opp prosjektet jevnlig med 3 møter i året. I første omgang ønsker de en mer detaljert leveranseplan, slik at det blir enklere å følge framdriften i prosjektet. KD ønsker også at rapporteringen kommer fra styringsgruppen.</p> <p>Sikt arbeider etter smidig utviklingsmetodikk og det gjør det krevende å skulle detaljrapportere. Det arbeides nå med å bryte ned de overordnede milepælene og lage et veikart. Dette må også sees i sammenheng med moderniseringene av FS og opprettelse av utdanningsregisteret. Det skal kobles opp til utviklingsoppgavene, slik at en fremover både får se hva som er utviklet og prognoser for fremdriften. Neste møte med KD er 23. januar 2024.</p>	
25/23	Fortsette gjennomgang av gevinstrealiseringsplan og diskusjon om videre arbeid	O-sak
	Gevinster, gevinstberegninger og gevinstrealiseringsplan ble gjennomgått. Det er et komplisert gevinstbilde, hvor søkere, læresteder og HK-dir er de som får gevinster, mens Sikt som leverandør i liten grad oppnår gevinster. Prosjektet må samarbeide med sektoren om hvordan det skal arbeides med gevinster og gevinstrealisering. Våren 2024 legges det frem en stortingsmelding om opptaksregelverket og eventuelle endringer i det vil også få konsekvenser for gevinstbildet. Styringsgruppen skal arbeide videre med dette temaet. Det kan være aktuelt å invitere sektoren til en samling for å arbeide sammen med hvordan lærestedene kan gjennomføre eget gevinstrealiseringsarbeid.	

	<p>En eventuell innføring av et samordnet masteropptak vil også påvirke gevinstbildet. Den tekniske løsningen planlegges for at det skal være mulig, men for å kunne innføre et samordnet masteropptak så må både forskrift og forvaltningsorganisering være på plass.</p> <p>Veikartet bør inneholde et eget spor for gevinstarbeid, slik at alle kan planlegge for det.</p>	
26/23	Møteplan våren 2024	V-sak
	<p>Styringsgruppen ønsker at det i løpet av våren 2024 holdes 3 – 4 møter hvorav et dagsmøte. Det første møte skal holdes i uke 3, og det andre møte vil ha fokus på veikart og planer holdes i mars. Sikt kommer med forslag til datoer.</p>	
27/23	Eventuelt	
	Ingen saker under eventuelt.	